

Félicitations

En cette occasion de l'Aïd al-Fitr béni de l'année 1445 de l'hégire, la doyenne de la Faculté de Droit et des Sciences Politiques tient à présenter aux membres de la famille de la faculté, enseignants, employés et étudiants, les plus sincères expressions de félicitations, priant le Tout-Puissant d'écrire pour nous tous l'acceptation et le pardon, et de nous le répéter ainsi qu'à la nation islamique avec le bien-être et la sécurité. Que Dieu accepte de nous et de vous les actes de piété.

Congratulations

On the occasion of the blessed Eid al-Fitr of the year 1445 AH, the Dean of the Faculty of Law and Political Science is pleased to extend to the members of the college family, professors, staff, and students, the sincerest expressions of congratulations, praying to the Almighty to grant us all acceptance and forgiveness, and to repeat it for us and for the Islamic nation with goodness and security. May Allah accept from us and from you our acts of obedience.

